
 

 
VIKEN IDRETTSKRETS Adresse  

Viken idrettskrets 

Strømsveien 80 

2010 Strømmen e-post viken@idrettsforbundet.no 

 

Viken idrettskrets  

 

Protokoll styremøte 35/20-22 
 
Dato:    08.03.2022 

Sted:    Schweigaardsgate 12, Oslo 

 

Til stede:   
 

Styremedlemmer:  Roar Bogerud (leder), Ingunn Hensel (2. nestleder), Anita Hokholt 
Engh, Emilie Karlsen (på teams), Erik Unaas, André Hansen (ansattes 

representant, på teams), Andreas Haugen, Pål Thomassen, Jon Syversen 
og Samir Tawfiq (på teams)  

 
Varamedlemmer:  Atle Magne Strandos, Hilde Stokke, Arild Kristensen  

 
Fravær:   Turid Williksen (1. nestleder), Lise Christoffersen, Kjetil Bakke 

 
Adm:  Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef) 

 
Habilitet: Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabil i noen av sakene. 

 
Representasjonsoppdrag: 

Roar Bogerud: 
09.02 Møte med OLT ved Trond Pedersen og Jorunn Horgen 

11.02 Kretsting NFF Buskerud 
14.02 Møte med idrettspolitisk talskvinne i Høyre Turid Kristensen 

14.02 Møte med Norges Sykkelforbund, Asker IR og Asker kommune om velodrom i Asker 
14.02 Idrettspolitisk møte med Andreas Selliaas som innleder 

23.02 Viken Fylkeskommune fylkesting, fulgte møtet digitalt 
28.02 Møte om OL/PL med NIF-utvalget til Mina Gerhardsen 

28.02 AU-møte og påfølgende møte med utvalgslederne i VIK0 
01.03 Møte Hovedkomiteen VM Vikersund 

03.03 Skisprinten i Drammen 
05.03 Landskamp håndball damer Norge-Montenegro 

07.03 Frokostmøte med Torbjørn Jagland om situasjonen i Ukraina 
07.03 Webinar med idrettsrådene, tema spillemidler 

07.03 Idrettskretsledermøte 
08.03 NIF-webinar kvinnedagen 

08.03 Styremøte 
 

Ingunn Herstad Hensel: 
08.02 Styremøte Viken IK 

09.02 Arbeidsmøte Viken IK - høring IR vedr oppløsning Viken FK 
14.02 Selliaas - idrettspolitikk 

15.02 Granulat - arbeidsmøte 
28.02 NIF - Dialogmøte OL/PL 

28.02 AU-møte 
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01.03 NIF Digitalt lederforum 
05.03 Indre Østfold idrettsråd - prisutdeler (forfall) 

08.03 NIF idrettens kvinnedag - webinar 
08.03 Styremøte VIK 

 
Anita Hokholt Engh: 

25.01.   IR utvalgsmøte 

26.01.   Møte med Valgkomiteen 

31.01.   Utvalgsledermøte VIK 
03.02.   Paraidrettsutvalgsmøte 

08.02.   Styremøte VIK 
09.02.   IR utvalgsmøte 

14.02.   OL, politikk og Idrett – digitalt møte 
15.02.   IR utvalgsmøte med forberedelse IR samling Fr.stad 

16.02.   Idrettsrådssamling Fredrikstad 
17.02.   Paraidrettsutvalgsmøte 

28.02.   VIK Utvalgsledermøte 
07.03.   IR-webinar: Forskuttering spillemidler 

 
Infosaker:  

 
222/20-22  

• SOU – IK v/Dagfrid Forberg, leder av avdeling for bredde, organisasjon og utvikling i 
NIF. SOU står for strategi og utviklingsprosjekt. Hun ønsker å inspirere til å bidra inn 

i arbeidet med gode ideer og visjoner for fremtiden. SOU-IK hviler på SOU-NIF 
sentralt og moderniseringsprosessen, hvor begge prosesser peker på 

forbedringspunkter. Målet er å utvikle idrettskretsene og hele NIF-linja, og se på 
hvordan vi sammen kan gjøre en enda bedre jobb for idrettsråd og idrettslag opp mot 

morgendagens behov. Prosessen skal eies av NIF sentralt og idrettskretsene og er i 
hovedsak tenkt som et administrativt prosjekt. NIF har invitert til arbeidsverksted i 

mars for å starte prosessen, for å lage mandat og ramme for prosjektet – som så skal 
vedtas av idrettsstyret før oppstart.  

Nye oppgaver tilflyter stadig idretten, ikke minst innenfor verdiarbeid; dette stiller 
økte krav til kompetanse utover det idrettsfaglige. Noen av tilbakemeldingene fra 

SOU-NIF sentralt var ønsket om en tydeliggjøring av idrettskretsenes kjerneoppgaver, 
ansvars- og rollefordeling organisasjonsledd imellom og behov for å anerkjenne 

kretsenes viktige rolle og leveranse til NIF. Ett uavklart spørsmål er styringsretten; 
NIF sentralt er usikre på hvilken plass dette skal få i prosessen.   

 
Spørsmål og innspill fra styret: 

o NIF sentralt mangler inkludering av idrettsrådene. Idrettsrådene er idrettens 
stemme inn mot kommunen, både når det gjelder aktivitet og økonomi.   

o Særforbundene er ikke en del av prosessen, men det er meldt inn behov for 
bedre samarbeid mellom disse og idrettskretsene.  

o Hva bruker dere av resultatene fra moderniseringsprosessen?  
 

• GNIST-prosjektet v/Tina Thorsen, organisasjonssjef i Innlandet idrettskrets. 
GNIST er et konsept som vi må jobbe langsiktig med. Valg av tiltak er basert på 

kunnskap om hvorfor rekruttering av kvinnelige ledere byr på utfordringer. Det er 
jobbet med nye måter og veger for kommunikasjon. Idrettskretsene kan framover 

hente både lokale og nasjonale forbilder til bruk i verktøykassa. Norsk tipping har 
finansiert hele prosjektet så lang, og i dag er også NIF sentralt med. VIK har tilsluttet 

seg GNIST og vil bruke dette bla. innenfor området klubbutvikling.   
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• Politisk kvarter: Vedlagt saksframlegg  

• Folkehelseseminar v/Hilde Stokke: Det er laget en teaser som er sendt ut til 
interessenter, styret oppfordres til å informere bredt om seminaret. Teaseren og 
foreløpig program som vil bli oppdatert fortløpende, legges ut på styrets kanal på 

teams «kretstinget 2022». 

• Medarbeiderundersøkelsen v/André Hansen. I samarbeid med Rambøll startet NIF 

bruken av verktøyet i 2020. VIK har resultater som med all tydelighet viser et godt og 

produktivt arbeidsmiljø. Organisasjonssjefen er oppmerksom på viktigheten av å 

unngå negativt stress. 

• Brukerundersøkelse v/Kathinka Mohn: Det vil i løpet av kort tid bli sendt ut en 

brukerundersøkelse, som differensieres opp mot idrettslag, idrettsråd og særidretter. 

Formålet med undersøkelsen er kartlegging av hva de forskjellige gruppene bruker 

VIK til og hvilke tjenester de har behov for at idrettskretsen leverer. I tillegg vil det 

være spørsmål om hvorvidt VIK bør bestå som organisasjonsledd.   

Vedtak: Sakene tas til etterretning  

 

Vedtaksaker 

223/20-22  Protokoll fra styremøtet 08.02.2022 
Ingen kommentarer. 

Vedtak: Protokoll fra styremøtet 08.02.2022 vedtas  

224/20-22  Budsjett 2022 

Saksframlegg vedlagt. Styret var enige i endringene som ble lagt frem samt at VIK velger å 

unngå å konkurrere med idrettslagene om strømstøtte ved å la være å søke.  

Vedtak: Budsjettet for VIK justeres i tråd med foreslåtte endringer og framlagte totalbudsjett 
for 2022. 

225/20-22  Strategi for VIKs egenkapital 

Saksframlegg vedlagt.  

Vedtak: Styret ønsker saken opp til ytterligere diskusjon på kretsseminaret 22.-23. april. I tråd 

med innspill i dagens diskusjon får følgende i oppdrag å utarbeide saksframlegg: Hilde 
Stokke, Pål Thomassen og Arild Kristensen. I den forbindelse bes leder av kontrollutvalget 

kontaktes.  

226/20-22 Langtidsbudsjett 2023-2024 
 

Saksframlegg vedlagt.  
 

Vedtak: Saken utsettes til ytterligere behandling på kretsseminaret 22.-23. april, og da sett i 
sammenheng med sak 225/20-22.  

 
227/20-22  Kunstgress 

Saksframlegg vedlagt og Pål Thomassen og Arild Kristensen redegjorde kort for 
arbeidsgruppas forslag til vedtak. Gruppa har bestått av Hilde Stokke, Ingunn Hensel, Pål 
Thomassen og Arild Kristensen. 

Vedtak:  

 
Viken idrettskrets ønsker å bidra til utviklingen av bærekraftig anleggsutvikling.  
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VIK vil derfor vurdere alle mulighetene for å påvirke politisk slik at de konsekvensene 
vedtaket i Viken Fylkeskommune den 28.10.2021 vil ha for folkehelsen, idretten generelt og 

fotballen spesielt blir synliggjort for beslutningstakerne.  
 

Målsettingen med en politisk påvirkning er at ikrafttredelse av vedtaket om ikke å prioritere 
spillemidler til baner med granulat utsettes, helst til det etableres nasjonale regler, men en 

utsatt ikrafttredelse til eksempelvis 1.1.2025 vil i første omgang redusere de negative 
konsekvensene. 

228/20-22  Lov for Viken idrettskrets 

Vedlagt saksframlegg ble akseptert. Styret ønsket en utvidelse av valgkomiteen til fire faste 

medlemmer og ett varamedlem.  

Vedtak: Vedlagt saksframlegg vedtas. Forslag om fire faste medlemmer og ett varamedlem i 
valgkomiteen legges frem som vedtakssak på kretstinget 11. juni.  

229/20-22 Eventuelt 

• Jon Syversen: Skal vi fremme saken om oppløsning av VIK på eget kretsting? 

Brukerundersøkelsen vil kunne gi en indikasjon på stemningen hos idrettsråd og 

særidretter. Fristen for eksterne forslag til saker på tinget er 11. april, og saken utsettes 

til styreseminaret 22.-23. april 

• Kathinka Mohn: Hvem deltar i høring om eventuelt kommende OL/PL? Roar 

Bogerud, Andreas Haugen og Pål Thomassen fra styret, Christian Karlsen fra 

administrasjonen. 

• Hilde Stokke: Utvalgsledermøtet ønsket utvalgenes sammensetning og mandat opp til 

diskusjon på styreseminaret i april, AU fikk i oppdrag å forberede saken.  

Neste styremøte 22.-23. april, fra lunch til lunch (oppstart kl 12:00) på Scandic Sjølyst hotell.  

Roar Bogerud, styreleder  

 

 


